COLLOQUIUM 2022
Indigenous Legal Issues Session 
Helpful resources for working with Indigenous Peoples, in English and French, prepared by The Advocates’ Society, The Indigenous Bar Association, and The Law Society of Ontario: 
The Guide for Lawyers Working with Indigenous Peoples:
https://www.advocates.ca/Upload/Files/PDF/Advocacy/BestPracticesPublications/IndigenousPeoples/Guide_for_Lawyers_Working_with_Indigenous_Peoples_2022_Link_Update_FINAL_AODA.pdf

Guide pour les avocats qui travaillent avec des parties autochtones:
https://www.advocates.ca/Upload/Files/PDF/Advocacy/BestPracticesPublications/IndigenousPeoples/Guide_pour_les_avocats_qui_travaillent_avec_des_parties_autochtones_2022_Mise_a_Jour_Lien_FINAL_AODA.pdf

First Supplement to the Guide for Lawyers Working with Indigenous Peoples
https://www.advocates.ca/Upload/Files/PDF/Advocacy/BestPracticesPublications/IndigenousPeoples/First_Supplement_to_the_Guide_for_Lawyers_Working_with_Indigenous_Peoples_Final_English_AODA.pdf

1er Supplément au Guide pour les avocats qui travaillent avec des parties autochtones:
https://www.advocates.ca/Upload/Files/PDF/Advocacy/BestPracticesPublications/IndigenousPeoples/1er_supplement_au_Guide_pour_les_avocats_qui_travaillent_avec_des_parties_autochtones_FINAL_AODA_2.pdf
